



# Respite CARE

Respite care services offer temporary relief and assistance to families caring for children with diverse needs. Our educators collaborate closely with each child, prioritizing their safety, well-being, and active engagement in various activities. The duration of respite care is flexible, tailored to meet the unique needs of each family and may vary accordingly.



Depending on your preferred timeframe, the duration can range from 1 to 5 hours, as required.



Appointments are scheduled in advance and require reservation. A trial at our center with our team must be completed before receiving this service.



Our respite service is also available in-home, with an additional travel fee applied. Session materials are provided for your convenience.



Our staff-to-child ratios are 1:3, so it's essential for the child to be able to interact/ accept peers in their group.

For more information →

**514-244-9440**

**[info@lunarespiteandlearning.com](mailto:info@lunarespiteandlearning.com)**



# Répit

Les services de répit offrent un soulagement et une assistance temporaires aux familles qui s'occupent d'enfants ayant des besoins divers. Nos éducateurs collaborent étroitement avec chaque enfant, en accordant la priorité à sa sécurité, à son bien-être et à sa participation active à diverses activités. La durée des services de relève est flexible, adaptée aux besoins uniques de chaque famille et peut varier en conséquence.



En fonction de vos préférences, la durée peut varier de 1 à 5 heures, selon les besoins.



Les rendez-vous sont fixés à l'avance et nécessitent une réservation. Un essai dans notre centre avec notre équipe doit être effectué avant de bénéficier de ce service.



Notre service de relève est également disponible à domicile, moyennant des frais de déplacement supplémentaires. Le matériel de séance est fourni pour votre commodité.



Nos ratios personnel/enfants sont de 1:3, il est donc essentiel que l'enfant soit en mesure d'interagir et d'accepter les autres membres de son groupe.

Pour plus d'informations —>

**514-244-9440**

**[info@lunarespiteandlearning.com](mailto:info@lunarespiteandlearning.com)**